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§ 121 
Fler hallar för pengarna 

Svar på skrivelse från Regina Kevius (M), Daniele Fava (FP), Fredric Ericsson (C) och 
Leif Kroon (KD) 
Dnr: 411-850-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Ärendet bordläggs. 

 

 

§ 122 
Krympning av den planerade fullstora idrottshallen inom 
Kristinebergshöjden 

Skrivelse från Emilia Bjuggren m.fl. (S) 
Dnr: 017-172-2012 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisas till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-08-26. 

Förvaltningen har efter idrottsnämndens beslut om att bygga enklare hallar utrett möjligheterna 

till att uppföra en enklare och något mindre dubbelidrottshall i Kristinebergshöjden. 

 

Utredningen visar att möjligheter finns att revidera innehållet i dubbelidrottshallen till två full-

stora spelplaner och erforderliga utrymmen för omklädning, personal och teknik. I jämförelse  

med det tidigare hallförslaget har utrymmena för skytte, mindre idrotter, dans och åskådarplat-

ser utgått.   

 

Stadsbyggnadskontoret planerar att under hösten påbörja arbetet med en ny detaljplan för om-

rådet där idrottshallen är planerad att uppföras.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Stockholms innerstad är kraftigt underförsörjd när det gäller idrottshallar, därför är den pla-

nerade dubbelhallen inom Kristinebergshöjden både välkommen och nödvändig. 

 

För oss Socialdemokrater är den viktigaste prioriteringen inom idrotten barn och ungas id-

rottande. Även om Stockholm är i behov av fullstora idrottshallar med läktare kan vi därför 

förstå om man istället prioriterar att bygga andra saker på marken i området. Däremot menar 

vi att det är av yttersta vikt att den nya hallen rymmer två stora planer som planerat, men 

även att de planerade utrymmena för mindre idrotter och framförallt dans blir kvar.  

 

Att det finns danslokaler att tillgå i stadens fastighetsutbud är en jämställdhetsfråga. Dans är 

en form av motion som idag definieras som kultur och inte av idrott av staden, men eftersom 

dans är både kultur och idrott måste tillgången till danslokaler vara lika självklar som till-

gången till andra former av idrottslokaler.  

 

Vi ser fram emot kommande ärende i frågan och förutsätter att planeringen görs på ett så-

dant sätt att det möjliggör att den kommande idrottshallen rymmer två fullstora planer likväl 

som utrymmen för mindre idrotter och dans i enlighet med det beslut som fattades den  

15 mars 2011. 

 

Åsa Jernberg (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Vi ser allvarligt på att utrymmen för skytte, mindre idrotter och dans utgår. Det är viktigt att 

göra en jämställdhetsanalys av hur många tjejer respektive killar som förväntas utnyttja hal-

len. Både tjejer och killar ska ha goda möjligheter att idrotta och stadens idrottsinvesteringar 

ska ha ett tydligt jämställdhetsperspektiv. 

 

 

§ 123 
Två förslag på konkreta lösningar för att lätta på trycket i hallbristens 
Stockholm  

Svar på skrivelse från Emilia Bjuggren m.fl. (S) 
Dnr: 411-360-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisas till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-09-06. 

I skrivelsen föreslås att idrottslokalerna i fem brandstationer överförs till förvaltningens bok-

ningssystem samt att idrottslokalerna i Johannes och Kungsholmens brandstationer byggs om 

till idrottslokaler när brandförsvaret flyttar till nya lokaler i den nya samverkanscentralen vid 

Lindhagensgatan.  

 

Förvaltningen ställer sig tveksam till förslaget att ta över bokningsansvaret för brandstationer-

nas idrottslokaler. Ingen av anläggningarna innehåller en fullstor idrottshall, vilket det råder 

stor brist på. Det råder även osäkerhet om idrottshallarnas kondition och hur tillgängligheten är 

till och från hallarna i brandstationerna.  


